
Referat styremøte 
 

Tid: 23.02.2023 

Klokkeslett: 20:30 

Sted: Teams 

Fraværende: Silje, Kristina, Ivan 

Tilstede: Monica, Tove Mette, Lisbeth 

Nytt møte: 13.03.23 Kl: 20:30 

Referent: Lisbeth  

  Diskutert på styremøtet ANSVARLIG 

1 Gjennomgang av 
referat fra siste 
møte 

Godkjent Lisbeth 

2 Regnskap Lisbeth venter fortsatt på beskjed fra 
Hege angående tilgang til regnskapet 

 

3 Styret 
Kortsiktige mål 
 
 
 
Langsiktige mål 

Lese mail og svare på mail fra Microsoft 
365 Innlogging og passord. 

• Avholde Årsmøtet 

• Avholde Lillespesialen 

• Avholde Spesialen 

• Delta på RS 

 

• Digitalisere tidligere utgitte RR-
Blad, Rasekompendium, brosjyrer, 
årbøker og Ridgeback skolen. 
Prosessen er i gang og noen 
medlemmer har allerede startet å 
låne ut eller å donere tidsskrifter. 

 

• Alle er 
informert 

• Styret 

• Styret/AK 

• Styret/AK 

• Styremedlem 

 
 



• Planlegge og etterspørre bilder av 
hunder som har mottatt en norsk 
tittel fra NKK. Klubben skal lage en 
bok som medlemmene skal få av 
klubben. Denne boken skal 
inneholde historier og bilder av 
ridgebacker som har utmerket seg 
i løpet av klubben de siste 30 år. 
Boken ønskes ferdig til klubbens 
30 års jubileum i 2028. 

4 Utstillinger 2023 
 
 
 
 
 
 

• 06.05.2023 

 

• 02.07.2023 

Bestille Rosetter, medaljer og pokaler til 
årets utstillinger 

− Aktivitetskomiteen bestiller 200 
buttons til deltakerpremier og 
give aways 

− Sjekke pris på nål til nummerlapp 

Lillespesialen  (Arbeidsfordeling liste) 
 

− Innkalle til møte med AK 

 
Store spesial (Arbeidsfordeling liste) 

Hengeren er sjekket og 
bestillingsliste er laget 
Anita M 
 
 
 
Tove Mette 
 
 
 
Etter årsmøtet 

5 Aktivitets komiteen • Aktivitetskomiteen må 
oppdateres på hjemmesiden, ny 
tekst må inn. Det må lages et 
mandat der komiteens intensjon 
forklares. 

• Komiteen skal rapportere til styret 
etter sine møter. 

• AK søker om 11500,- ekstra i 
budsjettet. 

AK tar tak i dette 
 
 
 
 
 
 
Godkjent av styret 

6 KAHM • KAHM har sendt mail til styret 
som er besvart, se vedlegg. Her 
må vi fortsette med et godt 
samarbeid. 

• KAHM søker om 17000,- til å 
arrangere helseundersøkelse. 

Vedlegg 1. 

 
 
 
 
Godkjent av styret 
 

7 Årsmøtet 2023 • Årsmøtet skal avholdes 15.mars 
2023 kl 2000 

• Forslag til årsberetning, link 
kommer på møtet. 

• Forslag til årsmøtet må være i 
styrets mail boks innen 
14.02.2022 

 
 

• Digital avstemming? Vi sjekker 
med NKK 

 
 
 
 

• Forslag er 
gjennomgått 
og skrives inn i 
innkallingen til 
årsmøtet. 



 • Digital 
avstemming 
lages på neste 
møte og 
sendes ut til 
medlemmene 
24 timer før 
årsmøtet. 

8 Rhodesian 
Ridgeback nytt 

Årets første tidsskrift ble sendt ut 
01.02.2023 med info om årsmøtet 

Nytt blad sendes ut 
senest 28.02.2023 
Inneholder alt av innfo 
til årsmøtet. 

9 NKK • NKK 125 år Jubileums fest 
 

• Høringsbrev - avlsprogrammer 
              Vedlegg 2.  

Lisbeth representerer 
NRRK på jubileet 
 

10 Vedtak • Betale leder for å ha utarbeidet 
vinnerlisten for utstilling, da blir 
den klubbens eie. Databasen har 
kostet 8000,- å utarbeide og vil 
fylles med data fra klubbens start. 

• Utgifter i forhold til digitalisering 
av bladene pr år 49$ 

Styret uten leder må ta 
opp dette og avgjøre 
om klubben ønsker å 
eie denne databasen. 
 
 
Dette er en ny årlig 
kostnad klubben får for 
å digitalisere tidskrifter. 

11 Eventuelt • Til Info: Lisbeth har vært hos 
Stephanie Bringslid å fått utlevert 
årbøker fra mer enn 30 år tilbake. 
Dette er utstillingsresultater som 
skal legges inn i databasen slik at 
vi vil få en oversikt over vinnere 
siden klubben ble grunnlagt. 

• Velge styre kontakt til 
distriktsrepresentantene  

 
 
 
 
 
 
 
Dette må velges etter 
årsmøtet 

 

Vedlegg 1 

Svar til KAHM 

1. Vi etterlyser svar på e-post fra Marit Hjartøy og Alex Lund, er dere snill og sender oss kopi på det, i 

og med KAHM sto på kopi. Svar er sendt i egen mail. 

2. KAHM er jo en sammenslått komite’, som skulle evalueres da det hadde gått 2 år. Det har ikke 

blitt gjort enda. Hva tenker styret her? Dette temaet var oppe på styrets første møte i år (Referat 

legges ut i slutten av februar) Før styret kan uttale seg om dette, er det vel best at dere evaluerer 

dere selv og kommer med forslag til hva som funker best. (Hva fungerer og hva kan endres?)For 

styret er innsikt i KAHM's målsettinger og planer viktig, slik at klubben og medlemmenes interesser 

blir ivaretatt.  

3. Vi ønsker å søke styret om midler til MH, vi har ikke noen eksakt sum pr nå, men håper at det kan 

innvilges når vi vet mer. Evt om klubben kan utdanne egne figuranter på sikt. Dette var også et tema 



som styret hadde oppe på sitt første møte i år. Styret har satt av penger i budsjettet til MH. Styret 

har ønsker om at det skal arrangeres MH i regi av klubben der medlemmer kan melde seg på og 

delta og at klubben dekker noe av omkostningene. 

4. Vi ønsker også å søke om midler til ett webinar, sammen med Svenske RR klubben, ang LTV. Vi har 

spurt Nina Lindquist om hun kan gjøre dette for oss. Mona har kontakt med henne, og kommer med 

pris på webinaret snarlig. Styret støtter med glede alle webinar og felles arrangement som 

medlemmene kan få glede av. 

 

 

Styre fikk dessverre ikke mulighet til å delta på KAHM's siste møte grunnet av at det kom beskjed om 

møte litt i siste liten. Punkt 2,3 og 4 sto på agendaen til dette møtet.  


